
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ SPRÁVNÍ A DOZORČÍ RADY OBECNĚ 

PROSPĚŠNÉ SPOLEČNOSTI  RODIČŮ A PŘÍZNIVCŮ 

GYMNÁZIA ŠTERNBERK (dále jen OPS) 

 

 

Datum:     čtvrtek 4. 11..2021, 16:00 hod. 

 

Přítomni:   Czabe Leo,  Oldřiška Dudková, Ing. Zdenka Jurečková, Mgr. Tamara Kaňáková, 

Knopf  Josef, Mgr.  Maňáková Lea, Vítězslava Nováková,  Mgr. Dana  Bryndová 

  

Omluveni: Mgr. Zuzana Vyjídáková , Mgr. Alena Niklová  

Neomluven:   

 

Program: 

 

1. Úvod  

2. Informace ředitelky školy o aktuálním dění na gymnázium 

3. Informace p. Novákové o stavu rozpočtu OPS. 

4. Žádost Mgr. Jaroslava Zavadila na koupi didakttické pomůcky 

5. Svatomartinská slavnost 

6. Ukončení členství některých členů Správní rady OPS 

7. Volba nových členů správní rady OPS 

8. Závěr 

 

Ad.1 Ředitelka OPS  přivítala přítomné.  

 

Ad.2 Ředitelka gymnázia informovala členy OPS o současném provozu gymnáziu v souvislosti 

s epidemiologickou situací. 

 

Ad.3 P. Nováková informovala o příjmové a výdajové stránce rozpočtu OPS. 

 

Ad.4 Ředitelka OPS předložila členům žádost Mgr. Jaroslava Zavadila na koupi didaktické 

pomůcky stavebnice LEGO – 45678 Education SPIKE Prime. Jedná se o  vzdělávací nástroj 

zaměřující se na dovednosti STEAM. Kombinují se v ní barevné LEGO stavební dílky se 

snadno použitelným hardwarem a jednoduchým intuitivním kódovacím jazykem založeným 

na jazyku Scratch. Základní souprava obsahuje: programovatelný Hub, senzor vzdálenosti, 

senzor síly, barevný senzor, velký motor, 2 střední motory, 523 barevných prvků LEGO® 

Technic. Na toto téma se rozvinula diskuse. Výsledkem byl návrh na koupi 10 kusů této 

stavebnice za celkovou částku 88 460 Kč.  O tomto výdeji z fondu OPS bylo hlasováno a 

návrh byl jednohlasně odsouhlasen. 

 

Ad.5 Ředitelka gymnázia informovala o postupu prací na přípravě Svatomartinské slavnosti. 

Následně proběhla mezi členy OPS diskuze k organizačním opatřením Svatomartinské 

slavnosti v souvislosti s mimořádnými a ochrannými opatřeními Ministerstva zdravotnictví. 

V závěru diskuze se členové OPS shodli na tom, že v případě zhoršení epidemiologické 

situace bude Svatomartinská slavnost zrušena. 

 



Ad.6 Ředitelka OPS informovala o uplynutí funkčního období ve Správní radě OPS p. Leo 

Czabeho ke dni 2.10.2021. Dále navrhla hlasovat o ukončení členství ve Správní radě OPS 

p. Dany Bryndové na vlastní žádost a p. Josefa Knopfa na vlastní žádost, a to ke dni 

31.12.2021 u obou zmiňovaných. Tento návrh byl členy OPS odsouhlasen.   

 

Ad.7 Ředitelka OPS představila návrh na nové členky Správní rady OPS. Vzhledem k výměně 

poloviny členů správní rady a z důvodu zachování její usnášeníschopnosti, byly navrženy 

nové členky správní rady v těchto uvedených termínech: 

Paní Irena Černocká ke dni 4.11.2021 (místo pana Czabeho) 

  Paní Martina Pallová ke dni 1.1.2022 (místo pana Knopfa) 

paní Iveta Labiková ke dni 1.1.2022 (místo paní Bryndové)  

            O návrhu bylo hlasováno a návrh byl takto odsouhlasen. 

 

Ad.8 Ředitelka gymnázia a ředitelka OPS poděkovaly končícím členům Správní rady za 

mnoholetou spolupráci. 

 

Termín další schůze OPS je 13.1.2022  
   

 

 

Ve Šternberku  dne  12.11.2021 

 

Zapsala:  Lea Maňáková 

 

Přílohy: 

Prezenční listina 
 


